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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. március 31. napján 

14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Benke József   alpolgármester 

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

  Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla   titkársági ügyintéző 

  Lábodi Diána   SZASZK Intézményvezető 

 Bőthe Istvánné  Óvodavezető 

 Szemes Mária   Biztos kezdet Gyerekház vezető 

 Druskóczy Irén  Szalai és Társa Bt. képviselője 

 Horváth János              r.alezredes Kadarkúti Rendőrőrs Őrsparancsnok 

 Dr. Heffer Attila  r.alezredes Kaposvári Rendőrkapitányság vezető 

 Illés Norbert   r. alezredes Közrendvédelmi osztályvezető 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet  tárgyalja. 

 

 

Napirend:  

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Horváth János őrsparancsnok 

 

3. A  temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása, a 

szolgáltatási díjak módosítása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 
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4. A „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház tevékenységéről szóló 

beszámoló tárgyalása 

Előadó: Szemes Mária gyerekház vezető 

 

5. Tárgyalás a szociális szövetkezetek alakításának lehetőségeiről  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Az  önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó 

munkahelyi étkeztetésről és az étkezési térítési díjak megállapításáról  

szóló 9/2011.(III.31.) önkormányzati rendelet és  

Az  önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben 

igénybe vett gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, valamint a 

térítési díjkedvezményekről szóló 8/2012.(III.29.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb 

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 

2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

38/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

39/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2016. január 12., január 28., február 18. napján tartott, 

nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2. Kadarkút város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Horváth János őrsparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm a Képviselő-testületi ülésen Dr. Heffer Attila alezredes urat a Kaposvári 

Rendőrkapitányság vezetőjét, Illés Norbert rendőr alezredes urat a Kaposvári 

Rendőrkapitányság Közrendvédelmi Osztály vezetőjét és Horváth János alezredes urat, a 

Kadarkúti rendőrőrs őrsparancsnokát.  

 

A beszámoló írásban került megküldésre a képviselő-testület számára. 

 

Megkérdezném a rendőr urakat, hogy a beszámolóhoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni. 

 

Dr. Heffer Attila rendőr alezredes Kaposvári Rendőrkapitányság vezető 

Szeretném megköszönni a képviselő-testületnek és Kadarkútnak azt a morális és anyagi 

támogatást, amit a rendőrségnek nyújt. Ez nagymértékben hozzásegít bennünket az 

eredményes munkához. Remélem, hogy a pozitív statisztikai adatok hatását a lakosság is érzi. 

 

Horváth János rendőr alezredes 

Az írásos beszámolót kiegészíteni nem kívánom, de a kérdésekre szívesen válaszolok. 

 

Benke József alpolgármester 

Szeretném megköszönni a rendőrség munkáját. Szeretném, ha az itt élő rendőrök Kadarkúton 

telepednének le és a bérlakásokból kiköltöznének saját családi házakba. Az önkormányzat 

akár telkek vásárlásánál is segítséget tudna nyújtani a letelepedésben. 

 

Rózsa János képviselő 

Már korábban is javasoltam, hogy a helyi rendőrőrs közvetlen mobiltelefon száma az 

üzletekbe, buszváróba kerüljön kifüggesztésre. 

 

Dr. Heffer Attila rendőr alezredes Kaposvári rendőrkapitányság vezető 

Természetesen megoldjuk a telefonszám kihelyezését. 
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Lóki József Tibor képviselő 

Szeretném megköszönni a rendőrség munkáját, hatékony felderítő munkát végeznek és a 

lakosság biztonságérzete elfogadható. Nagyobb súlyú bűncselekmény a környékünkön nem 

történt. Javaslom, hogy a képviselő-testület részesítse a kadarkúti rendőrőrsöt dícséretben. 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

Én is elismeréssel szeretnék szólni a rendőrség munkájáról, szeretném megköszönni Illés 

Norbert alezredes úrnak, hogy bármikor a rendelkezésemre áll. 

 

Rózsa János képviselő 14
10

 órakor elhagyta a termet. 

 

Karsai József polgármester megállapította, hogy Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-

testülete 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a rendőrség munkáját, a statisztikai adatok is azt mutatják, hogy továbbra is jó 

munka folyik a kadarkúti rendőrőrsön.  

Csatlakozom alpolgármester úr javaslatához, és támogatom, hogy az itt dolgozó rendőrök 

letelepedjenek Kadarkúton.  

 

Csatlakozom Lóki képviselő úr azon javaslatához, hogy a rendőrőrsöt részesítsük dicséretben. 

Jutalmat a rendőrség részére nem adhatunk, viszont segíthetjük a munkájukat. 

Horváth János alezredes úr egy kéréssel fordult az önkormányzathoz. Az önkormányzat 

tulajdonában lévő, a rendőrség részére használatra átadott Renault személygépkocsi műszaki 

állapota annyira leromlott, hogy felújítása szükséges. Ennek a gépkocsinak a használata nagy 

segítség a munkájukban. Kértem árajánlatot a gépjármű felújítására. 179.600 Ft-ba kerülne. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy ezt az összeget biztosítsa annak érdekében, hogy ez a 

jármű újra használható állapotba kerüljön. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá ahhoz, hogy az önkormányzat tulajdonát 

képező ISB 046 forgalmi rendszámú Renault személygépkocsi 179.600 Ft-ért felújításra 

kerüljön. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

40/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonában lévő ISB 046 

forgalmi rendszámú Renault típusú személygépkocsit az 

árajánlatban részletezett 179.600 Ft-ért felújítja, az általános 

tartalék előirányzat terhére. 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert a gépjármű 

felújításával kapcsolatos teendők intézésével. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2016.május10. 
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Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén aki elfogadja a Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót és Lóki képviselő úr javaslatát, hogy a képviselő-testület részesítse a 

kadarkúti rendőrőrs személyi állományát írásos dicséretben, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút város 2015. évi közbiztonsági helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja, 

és a Kadarkúti rendőrőrs személyi állományát –a település 

közbiztonságának javítása érdekében 2015 évben kifejtett 

kiemelkedő munkájukért -  írásos dicséretben részesíti. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal. illetve folyamatos 

 

 

Karsai József polgármester 

Megköszönöm a Rendőrkapitányság vezetőinek a tájékoztatást és a részvételt.  

 

 

3. A temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása, a szolgáltatási díjak 

módosítása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Tisztelettel köszöntöm Druskóczy Irént a Szalai és Társa Bt. képviselőjét. Megkérdezem, 

szóban szeretné-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Rózsa János képviselő 14
20

 órakor visszajött a terembe. 

 

Karsai József polgármester megállapította, hogy Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-

testülete 7 fővel, teljes létszámban  jelen van, az ülés határozatképes. 

 

Druskóczy Irén Szalai és Társa Bt. képviselője 

Nem kívánom a beszámolót kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A beszámolót írásban megkapta a képviselő-testület, a beszámolóban díjemelési javaslat nem 

volt. Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele 

a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Tálos Zoltán alpolgármester 

Szeretném megkérdezni a Szalai és Társa Bt. képviselőjét, hogy 2016-os évre milyen 

fejlesztéseket terveznek? 
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Druskóczy Irén Szalai és Társa Bt. képviselője 

A 2016-os évre vonatkozó fejlesztéseket a polgármester úrral egyeztetve egy későbbi 

időpontban kívánjuk a testület elé terjeszteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Lóki József Tibor a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetkezési 

szolgáltatásról szóló beszámolót. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József képviselő 
Megköszönöm a temető üzemeltetőjének az elmúlt években végzett munkáját. Úgy 

gondolom, hogy a képviselő-testület azzal ismerte el a jó munkavégzést, hogy Önökkel 

hosszú távú szerződést kötött.  

 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy valószínűleg a temetők esetében is be kell 

vezetnünk a szelektív hulladékgyűjtést, mert a szolgáltató a konténeres hulladékgyűjtést nem 

sokáig fogja biztosítani. 

 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló  

beszámolót. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

42/2015.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2015. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Szemes Mária gyerekház vezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretettel köszöntöm Szemes Máriát a „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház vezetőjét.  

 

Írásban megkapta mindenki a beszámolót, megkérdezném van-e valakinek kérdése, 

észrevétele, hozzászólása a beszámolóhoz? 
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Örülök, hogy a gyermekorvosi és a gyógytornász szolgáltatást ilyen sokan igénybe veszik a 

gyerekháznál. A mutatókból kitűnik, hogy ezekre a szolgáltatásokra igény van. Bízom abban, 

hogy a gyerekházban folyó munka nagyban hozzá fog ahhoz járulni, hogy az onnét kikerülő 

gyerekek ne érkezzenek az óvodába akkora hátránnyal, mintha ez nem működne. Úgy 

gondolom, hogy jó döntés volt a gyerekház továbbműködtetése. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom A „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadását. Aki ezzel egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

43/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

„Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház tevékenységéről 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Tárgyalás a szociális szövetkezetek alakításának lehetőségeiről  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Átadnám a szót Dr. Horváth Zsolt jegyző úrnak, ismertesse a szociális szövetkezetek 

alakításának jogi hátterét. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Köszöntöm a megjelenteket.  

 

A szociális szövetkezet, mint gazdálkodási forma már korábban is megvolt. Az, hogy az 

önkormányzati szférában ez nem túl régi múltra tekint vissza, a rendszer sajátossága.  

 

Összegyűjtöttük az anyagot a szociális szövetkezetek alakításának jogszabályi hátteréről. 

A szociális szövetkezet gazdálkodási forma alakításában az önkormányzat is részt vállalhat. A 

szociális szövetkezetet már 7 fő részvételével létre lehet hozni. A szociális szövetkezet 

alapításának jogi szabályozása alaposan ki van dolgozva, tehát nem az a kérdés, hogy hogyan 

kell létrehozni egy szociális szövetkezetet, hanem az, hogy mire lehet létrehozni. 

Ahhoz, hogy az önkormányzat részese legyen egy szociális szövetkezetnek, első körben el 

kellene dönteni, hogy mire akarjuk létrehozni és mit kívánunk benne megvalósítani. 

Figyelembe kell venni azokat a helyi adottságokat, amivel rendelkezünk. 

 

A szántóföldi növénytermesztést úgy gondolom, teljesen ki lehet zárni, mert nincs az 

önkormányzatnak saját tulajdonú területe, ami erre alkalmas lenne. Kadarkúton úgy 
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gondolom, az lenne a leg ésszerűbb, hogy minél kisebb területhez kötődően, hozzáadott 

értékkel növelten kitalálni azt a gazdálkodási célt, amit meg lehetne valósítani. 

A megtermelt termékhez piacot is kell találni. Figyelembe kell venni a humán erőforrást 

akiket be lehet vonni ebbe a munkába. A szociális szövetkezeti rendszernek az a célja, hogy 

önfenntartóvá váljon, és ehhez olyan emberek kellenek, akik akarják is csinálni. Ezeknek a 

feltételeknek az együttes harmóniája lehet az, ami a szociális szövetkezetet elindíthatja 

Kadarkúton.  

 

Első körben el kellene dönteni, hogy mire hozzuk létre a szociális szövetkezetet. 

A kosárfonást bele lehet venni, de az alapanyaghoz való hozzájutás és az alapanyag minősége 

nagyon problémás. Jó ha meg tudnánk hozzá termelni az alapanyagot. 

 

Van területünk, amely gyümölcstermesztésre is alkalmas lehet, de akkor a gyümölcs 

feldolgozást is meg kell hozzá teremteni. 

 

Karsai József polgármester 
Amikor a Kormány elindította a START értékteremtő közfoglalkoztatást, a célja az volt, hogy 

az ott biztosított közvetlen költségből beszerzett eszközök, majdan egy szociális szövetkezet 

alapjául szolgálnak. A közfoglalkoztatásból beszerzett gépek és eszközök a szociális 

szövetkezet használatába térítés mentesen átadhatóak.  

 

Magam is nagy reményeket fűztem a szociális szövetkezetek alakításához, mindenki azt 

mondta, hogy munkahelyeket kell teremteni, mert nagyon sokan szeretnének dolgozni. Ezzel 

szemben nem nagyon volt az emberek részéről megkeresés felém arra, hogy szívesen részt 

vennének szociális szövetkezetben.  

 

A jogszabály szerint a szociális szövetkezetben az önkormányzatnak is részt kell vennie. Én 

mint polgármester nem szeretnék részt venni, tehát az önkormányzatot a képviselők közül 

valakinek képviselnie kellene. 

 

A szociális szövetkezet alapításához minimum hét fő kell, akiknek fejenkét 10.000 forintot be 

kell fizetniük. Ez a szociális szövetkezet alap tőkéje. Ez nem jelent problémát. A probléma az, 

hogy nem tudjuk kikkel és mire alakítsunk szociális szövetkezetet. 

 

Több már működő szociális szövetkezetet meglátogattam. Láttam jól működő és működő 

szociális szövetkezeteket is. A jól működő szociális szövetkezetek akkor is tudnak tovább 

működni, ha az Állam nem ad több finanszírozást, mert megvan a piacuk, a dolgozóik, és az 

alapanyag. 

Az a véleményem, hogy a működő szociális szövetkezeteknél, ha az állam a pályázati 

finanszírozást megszünteti, nem tudnak tovább működni. 

 

Ha jól működő szociális szövetkezetet szeretnénk csinálni, nagyon át kell gondolni. Üzleti 

tervet kell készíteni melyet a Belügyminisztériumba be kell vinni. Ha a Belügyminisztérium 

szociális szövetkezetekkel foglalkozó főosztálya az üzleti tervet jónak látja, akkor akár egyedi 

elbírálás útján is az adott szociális szövetkezeteket több 10 millió forinttal is támogathatja. 

 

A szociális szövetkezet alakításának egyéb hátránya nincs, mert ha nem működik nincs 

bevétele, akkor a tagjainak sincs bevételük. Az lenne a cél, hogy a szociális szövetkezet 

megélhetést biztosítson azoknak, akik azt megalakították. A szociális szövetkezet ugyan úgy 

foglalkoztathat közmunkásokat, mint az önkormányzat. 
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Gyümülcsfa oltvány előállítására, gyümölcstermesztésre, és gyümölcspárlat készítésére 

szakosodott szociális szövetkezet létrehozására gondoltunk és ennek az üzleti tervét 

szeretnénk elkészíteni, melyhez túrizmust is szeretnénk kapcsolni. 

A kosárfonás a szociális szövetkezetbe folytatódhat. Nem vagyunk még kosárfonásban azon a 

szinten, hogy tömegtermelést tudjunk biztosítani. Piac lenne, de az alapanyag beszerzés és a 

munkaerő biztosítása nehézkes.  

 

Várom a képviselő-testület kérdéseit, hozzászólásait, javaslatait a szociális szövetkezettel 

kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Meg kell nézni azt, hogy nálunk milyen az emberi anyag, és mire képes. Mindenképpen kell 

piac a megtermelt áru eladására. Földünk nincs, mezőgazdasággal nem tudunk foglalkozni, 

ugyanez a helyzet az állattenyésztéssel is. 

Ha a kosárfonásra van piac, akkor azt kell erősíteni, mert ebben van fantázia. 

A gyümölcstermesztéssel kapcsolatban kb. 3-5 év mire az elültetett fákról gyümölcsöt lehet 

szedni,  ez idő alatt ezeknek az embereknek miből lesz bevételük? 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

Nagyon örülök annak, hogy a polgármester úr megemlítette a túrizmust, akkora értékek 

vannak itt a Zselicben, hogy akár egy hetet el lehetne tölteni, ami bevétel lenne az iskolának a 

kollégiumi férőhelyek miatt és az étteremnek, konyhának az étkezés miatt. 

 

Karsai József polgármester 
A szociális szövetkezetet nem kell fenntartani. Ha három évig nem érik gyümölcs, akkor 

abból három évig nincs bevétel, viszont addig gyümölcsfa oltványt lehet előállítani. A 

munkafolyamatok koordinálásához  szakemberekre is szükség van. 

A jövő évtől a START közfoglalkoztatás meg fog szűnni, át kell alakulni szociális 

szövetkezetté. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

6. Az  önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó munkahelyi 

étkeztetésről és az étkezési térítési díjak megállapításáról  szóló 9/2011.(III.31.) 

önkormányzati rendelet és  

Az  önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett 

gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, valamint a térítési díjkedvezményekről szóló 

8/2012.(III.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város önkormányzata a kötelező élelmezési feladatait kétféle módon oldja meg. A 

gyermekétkeztetés biztosítását a saját maga által működtetett konyhán keresztül, míg a 

diákotthoni, szakiskolai, menza étkeztetést, valamint az idősek szociális étkeztetését vásárolt 

élelmezés keretében az  „Akác” Vendéglőtől biztosítja. 
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Az Akác Vendéglőt üzemeltető NV Közétkeztető Kft. vezetője kéri a gyermekétkeztetés és a 

személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások igénybevételénél az alkalmazott élelmezési 

nyersanyagnormák – ebből következően az intézményi térítési díj – módosítását az 

előterjesztésben feltüntetettek szerint. 

Ez érinti a 8/2012.(III.29.) önkormányzati rendeletet, amely az önkormányzat fenntartásában 

lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett gyermekétkeztetés intézményi térítési 

díjáról szól, valamint az önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó 

munkahelyi étkeztetésről és az étkezési térítési díjak megállapításáról szóló 9/2011.(III.31.) 

önkormányzati rendeletet. Ennek alapján elkészült a rendelet-tervezet ami a módosításra 

irányul. A rendelet 1. melléklete tartalmazza a díjakat, melyek 2016. május 1.-től kerülnének 

alkalmazásra.  

 

A jelen hatályos nyersanyag normával az étkezés biztosítása szinte lehetetlen. A korábbiakban 

jelentős térítési díj emelés nem volt. 

 

Nagyon örülünk annak, hogy a sertéshús áfáját a Kormány 5%-ra levitte. Ez jó akkor, amikor 

bemegyünk az üzletbe és 5%-os áfával vásároljuk meg a tőkehúst, viszont egy vendéglátós 

konyha esetében ez 22%-os kiadásnövekedést eredményez, ugyanis a térítési díjat 27%-os 

áfával számlázza, míg 5%-os áfát fizet a sertéshúsért. Az Önkormányzatnál is ugyan ez a 

helyzet. Az ingyenes étkezőknél is 27%-os áfával kell elszámolni. Ingyenesen étkezik a 

gyerek, nincs térítési díj, viszont a 27%-os Áfa fizetési kötelezettség ugyan úgy terheli az 

önkormányzatot. 

 

Kértem egy kimutatást a térítési díjak fizetéséről. Az óvodában teljes térítési díjat fizet 8 fő, 

ingyenesen 83 fő étkezik. Az iskolában alsó és felső tagozaton teljes térítési díjat fizet 42 fő, 

50%-ot fizet 10 fő, ingyenesen étkezik 192 fő.  

 

Számításaink szerint a gyermekétkeztetés állami támogatása az ingyenes gyermekétkeztetést 

2015 évben fedezte.  

Az előterjesztésben szereplő adatok a jelenleg hatályos jogszabályok és normák alapján előírt 

nyersanyag normának az értéke. 

 

A szociális ellátásoknál viszont más a helyzet. A szociális étkeztetésre az állami hozzájárulás 

a térítési díjakat nem fedezi. Az önkormányzatnak a saját forrásából több mint három millió 

forintot hozzá kell tennie. A tavalyi évben ez az összeg 3.332.000 Ft volt. Úgy gondolom, 

hogy itt is célszerű és elengedhetetlen a jelenleg aktuális nyersanyag normákon számolni az 

élelmezést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Benke József alpolgármester 

Ezen a költségen, díjon, tudjuk igénybe venni az állami támogatást, amit most megállapítunk? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az étkeztetés nem a helyi rendelettől függ. 

 

Benke József alpolgármester 

Az óvodánál a 8 családot az iskolánál a 42 családot érint negatívan ennek a rendeletnek az 

elfogadása, hiszen ők fizetnek az étkezésért. 
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Karsai József polgármester 

Szívesen segítünk az étkeztetésben, a közfoglalkoztatásba termelt árut is elsősorban 

közétkeztetés céljára szeretnénk fordítani, hogy a minőségen és a mennyiségen tudjunk 

javítani. 

Rózsa János képviselő 

Mennyi a jogosult a szociális étkezők körében és hány százalékos a kihasználtság? A 

közfoglalkoztatás során a konyhára juttatott nyersanyagok hány százalékát teszik ki a 

felhasznált nyersanyagoknak? A zöldségek átadása hogyan van nyilván tartva? 

 

Karsai József polgármester 

A szociális étkeztetés igény alapján történik, ezt nem kötelező igénybe venni.  

A konyhára juttatott nyersanyagok kb. 3%-át a közfoglalkoztatás során megtermelt 

nyersanyagok teszik ki. A közfoglalkoztatás keretében termelünk burgonyát, salátát, hagymát, 

paradicsomot, paprikát, uborkát. Az a célunk mindkét konyha tekintetében, hogy jó minőségű 

étel kerüljön az asztalra, megfelelő mennyiségben. 

A közfoglalkoztatás során megtermelt zöldségek átadását mennyiségben tartjuk nyilván. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét, az önkormányzat fenntartásában 

lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett gyermekétkeztetés intézményi térítési 

díjáról, valamint a térítési díjkedvezményekről szóló 8/2012.(III.29.) önkormányzati rendelet 

és az önkormányzat által fenntartott költségvetési intézményben folyó munkahelyi 

étkeztetésről és az étkezési térítési díjak megállapításáról szóló 9/2011.(III.31.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

                                       Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/ 2016. (IV.1.) 

önkormányzati rendelete 

 

az önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett 

gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról, valamint a térítési díjkedvezményről szóló 

8/ 2012.(III.29.) önkormányzati rendelet 

 

és 

 

az önkormányzat  által fenntartott költségvetési intézményben folyó munkahelyi 

étkeztetésről és az étkezési térítési díjak megállapításáról szóló  

                                           9/ 2011.(III.31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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7. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Az Akác Vendéglőt üzemeltető NV Közétkeztető Kft. vezetője kéri a személyes 

gondoskodást nyújtó szociális ellátások igénybevételénél az alkalmazott élelmezési 

nyersanyagnormák – ebből következően az intézményi térítési díj – módosítását az 

előterjesztés szerint, az előző napirendnél megfogalmazottak alapján. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

4/2016. (IV.1.) önkormányzati rendelete 

 

A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

 

 alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet  

 

módosításáról. 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

8. Egyebek 

 

A)  Mozgáskorlátozottak Somogy megyei Egyesülete támogatás megállapítása iránti 

kérelme 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Mozgáskorlátozottak Somogy Megyei Egyesületének  Kaposvár-Déli Csoportvezetője 

azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy az egyesület részére lehetőségeikhez 

mérten anyagi támogatást szíveskedjen nyújtani. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Mozgáskorlátozottak Somogy Megyei Egyesületének  

kérelmét ne támogassa. 

 

Más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

44/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Mozgáskorlátozottak Somogy Megyei Egyesülete 

Kaposvár-Déli Csoportjának ( 7400 Kaposvár, Béke u. 47.) 

támogatás megállapítására irányuló kérelmét elutasítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2016. április 28. 

 

 

 

B) Flórián Csaba Kadarkút, Körmendi utca 84/a. szám alatti lakos kérelme 

     Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Flórián Csaba Kadarkút, Körmendi utca 84/a. szám alatti lakos kérelmet nyújtott be a 

Kadarkút, Sport utcában található 121/59. helyrajzi számú, 1184 m2 térmértékű 

önkormányzati tulajdonban lévő beépítetlen lakásépítési telek megvételére. A beépítési 

kötelezettség 5 év.  

 

A fent megjelölt telket Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

100/2012.(VI.25) számú határozatával értékesítésre kijelölte, melynek vételára bruttó 500.000 

Ft.  

Döntés szükséges arról, hogy a képviselő-testület értékesítse az önkormányzati vagyon ezen 

részét. 

Az adás-vételi szerződés elkészítésének illetve az ingatlan-nyilvántartási átvezetésnek a 

költsége a vevőt terheli.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy értékesítsük a Kadarkút, Sport utcában található 121/59. helyrajzi számú, 

1184 m2 térmértékű önkormányzati tulajdonban lévő beépítetlen telket bruttó 500.000 Ft. 

vételárért Flórián Csaba Kadarkút, Körmendi utca 84/a. szám alatti lakos részére. Javaslom 

továbbá, hogy a képviselő-testület hatalmazzon fel az adásvételi szerződés megkötésére. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

45/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Sport utcában található 121/59. helyrajzi számú, 

1184 m2 térmértékű önkormányzati tulajdonban lévő 

beépítetlen telket bruttó 500.000 Ft. vételárért értékesíti 

Flórián Csaba Kadarkút, Körmendi utca 84/a. szám alatti 

lakos részére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 

adásvételi szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2016. május 17. 

 

 

 

C) Kadarkút Város Önkormányzatának 2016.évi közbeszerzési terve 

     Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. §. (1) bekezdésében foglaltak 

értelmében az ajánlatkérők a költségvetési év elején március 31-ig, éves összesített 

közbeszerzési tervet kötelesek készíteni az adott évre tervezett közbeszerzéseikről. A 42. §. 

(3) bekezdésében foglaltak szerint a közbeszerzési terv nem vonja maga után az abban 

megadott közbeszerzésre vonatkozó eljárás lefolytatásának kötelezettségét. Az ajánlatkérő a 

közbeszerzési tervben nem szereplő közbeszerzésekre vagy a tervben foglaltakhoz képest 

módosított közbeszerzésre vonatkozó eljárást is lefolytathatja, ha az általa előre nem látható 

okból előállt közbeszerzési igény vagy egyéb változás felmerülésekor, megadva a módosítás 

indokát.  

 

A közbeszerezési eljárás kötelező lefolytatásának nemzetei közbeszerzési értékhatárai  

 

 Árubeszerzés esetén: 8 millió forint, 

 Építési beruházás esetén: 15 millió forint, 

 Építési koncesszió esetén: 100 millió forint, 

 Szolgáltatás megrendelése esetén: 8 millió forint, 

 Szolgáltatási koncesszió esetén: 25 millió forint. 

 

Az előterjesztéshez mellékelt közbeszerzési terv az önkormányzat 2016. évi költségvetésének 

figyelembevételével az abban szereplő beruházások, illetve tervezett beszerzéseinek becsült 

nettó beruházási költsége alapján készül, melyre pályázat esetén az önkormányzat támogató 

döntésben részesült, illetve a megvalósítására egyéb kötelezettséget vállalt.  
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A 2016. évben két építési beruházásunk lesz, amely a közbeszerzési tervben szerepel, az 

egyik a Rákóczi utca aszfaltburkolat felújítása, melynek becsült értéke 12.780.200 Ft. a másik 

a gyermekélelmezési konyha felújítása, melynek becsült értéke 19.269.650 Ft. 

 

Kérdés,észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén aki elfogadja a 2016. évre szóló összesített 

közbeszerzési tervet, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

46/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2016. évre szóló összesített közbeszerzési tervet az 

előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

D) Háziorvosi alapellátás biztosítása 

     Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Sajnálatos módon Dr. Komjáti Tibor háziorvos meghalt és az egyik orvosi körzet orvos nélkül 

maradt. Szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a képviselő-testületnek a Dr. 

Komjáti Tibor Eü. Bt.-vel van szerződése az alapellátásra. Az egészségügyi alapellátás 

kötelező feladat, az alapellátást biztosító praxis a doktor úr tulajdona volt, ami örökölhető. A 

doktor úr örökösei egy évig értékesíthetik a praxist. Egy év után ha nem tudják értékesíteni 

visszaszáll az önkormányzatra. Mivel az önkormányzatnak az egészségügyi Bt.-vel van 

szerződése ezért a jogszabályok szerint a Bt.-nek lehetősége van arra, hogy amíg a praxisjogot 

nem értékesíti - és az egy év le nem jár – addig helyettest állítson a megüresedett praxis 

ellátására. Az egészségügyi Bt. képviselője Dr. Komjáti Tiborné megkötötte ezt a 

megállapodást a SPEEDY Recovery Kft.-vel akit Dr. Gyovai Imre Zoltán képvisel. A 

megállapodás keretében 2016. április 1.-től a háziorvosi körzetben helyettes orvosként Dr. 

Gyovai Imre Zoltán rendel. 

 

A rendelési idő a következő képen alakul: 

 

Hétfőn:  13
00

 órától -16
00

 óráig Kadarkúton 

Kedden:  nincs rendelés 

Szerdán:  9
00

 órától -11
00

 óráig iskola egészségügyi rendelés Kadarkúton, 

11
00

 órától -12
00

 óráig rendelés Kadarkúton 

Csütörtökön: 13
00

 órától -15
30

 óráig rendel Kadarkúton,  

15
30

 órátó-16
00

 óráig Hencsében,  

16
00

 órától -16
30

 óráig Kőkúton. 

Pénteken:  nincs rendelés 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület hagyja jóvá a Dr. Komjáti Tibor Eü. Bt.  7530 Kadarkút, 

Fő u. 5/a mint megbízó és a Speedy Recovery Kft.  Csököly, Petőfi u. 97. mint megbízott 

között 2016.03.30.-án létrejött, a háziorvosi alapellátás biztosításának helyettesítéséről szóló 

megbízási szerződést, a szerződésben feltüntetett rendelési idővel. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

47/2015.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Dr. Komjáti Tibor Eü. Bt. ( 7530 Kadarkút, Fő u. 5/a) mint 

megbízó és a Speedy Recovery Kft. ( Csököly, Petőfi u. 97.) 

mint megbízott között 2016.03.30.-án létrejött, a háziorvosi 

alapellátás biztosításának helyettesítéséről szóló megbízási 

szerződést, a szerződésben feltüntetett rendelési idővel 

jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

E) Barna Róbert és Barna Róbertné Kadarkút, Dózsa György u. 1/A szám alatti lakosok 

kérelme  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Barna Róbert és Barna Róbertné Kadarkút, Dózsa György u. 1/A szám alatti lakosok azzal a 

kéréssel fordultak a polgármester úrhoz, hogy az ingatlanuk melletti önkormányzati tulajdonú 

kiépített szennyvíz aknára szeretnének rákötni, mert az ő szennyvízaknájuk teljesen 

használhatatlanná vált, beomlott. Nehéz anyagi helyzetük miatt nem tudják ezt helyre állítani.  

 

Amennyiben a rákötést a képviselő-testület engedélyezi a szippantás költségét vállalják. 
 

Karsai József polgármester 

Műszakilag megoldható, azt az aknát az önkormányzat nem használja. Javaslom, hogy a 

képviselő-testület járuljon hozzá ahhoz, hogy Barna Róbert és Barna Róbertné tulajdonában 

lévő Kadarkút, Dózsa György utca 1/A szám alatti ingatlant a szomszédos 641/3 hrsz.-ú 

Kadarkút Város Önkormányzatának tulajdonában lévő telken található szennyvízaknára 

rákössék, azzal a kikötéssel, hogy a szennyvíz szippantás költségét vállalják. Javaslom, hogy 

a képviselő-testület hatalmazzon fel a költségek viseléséről szóló megállapodás megkötésére. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

48/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hozzájárul ahhoz, hogy Barna Róbert és Barna Róbertné 

tulajdonában lévő Kadarkút, Dózsa György utca 1/A szám 

alatti ingatlant a szomszédos 641/3 hrsz.-ú Kadarkút Város 

Önkormányzatának tulajdonában lévő telken található 

szennyvízaknára rákössék, azzal a kikötéssel, hogy a 

szennyvíz szippantás költségét vállalják. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

költségek viseléséről szóló megállapodást aláírja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

F) DRV tájékoztatás a korábban ki nem számlázott szolgáltatással kapcsolatban 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A 2016. március 7.-én megtartott képviselő-testületi ülésen a képviselő-testület a DRV azon 

álláspontjára, amely a szennyvíz csatorna hálózat üzemeltetéséből eredő elmaradt díjfizetésre 

vonatkozó felvetését tartalmazta határozatot hozott. A határozatban felvilágosítást kért a 

DRV-től, hogy milyen jogalapon és mit számláz akkor, amikor nincs díjmegállapítási 

jogosultsága.  

 

A DRV 2016. március 30.-án kelt levelében megküldte válaszát, hivatkozva a korábban már 

leírt előző levelében elküldött jogszabályokra. Továbbra is a Ptk. ráutaló magatartás a 

szolgáltatás igénybevételére rendelkezését próbálja érvényesíteni. A Ptk.6:61§-ában 

meghatározott visszterhesség vélelme rendelkezés szerint, „A szerződéssel kikötött 

szolgáltatásért - ha a szerződésből vagy a körülményekből más nem következik - 

ellenszolgáltatás jár.”  

Úgy gondolom, hogy ez  a válasz nem kielégítő. 

 

Karsai József polgármester 

A DRV követelése jogos, mert ő szolgáltatott, csak nem tudjuk mennyi ennek a 

szolgáltatásnak az alapja. Amit mi vitatunk az, hogy mi alapján fogja elkészíteni a számlát, 

hiszen díjmegállapítási joga sem a DRV-nek sem az önkormányzatnak nincs. A Magyar 

Energetikai és Közmű Szabályozási Hivatal pedig 2015. július 24.-ig visszamenőleg állapított 

meg díjat. Úgy érzem, hogy ez a helyzet rajtuk kívül álló okok miatt alakult így. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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G) Rákóczi utca útfelújítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Rákóczi utca útfelújítása időszerűvé vált, három árajánlat beszerzése szükséges. Szeretném 

javasolni a képviselő-testületnek, hogy a Rákóczi utcai útfelújításra a 

 

- Nagybajomi Településfejlesztési Kft. 7561 Nagybajom, Fő u. 40. 

- PYLON –S Építőipari Kft. 7400 Kaposvár, Vöröstelki u. 1/A 

- Somogyút Kft. 7545 Nagykorpád Kossuth u.23. vállalkozóktól kérjen árajánlatot.  

 

javaslom továbbá, hogy hatalmazzon fel a képviselő-testület az ajánlati felhívás elkészítésére 

és az ajánlattevők részére történő megküldésére. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

49/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Rákóczi u. útfelújítására az alábbi három 

vállalkozótól kér árajánlatot: 

- Nagybajomi Településfejlesztési Kft. 7561 Nagybajom, Fő u. 40. 

- PYLON –S Építőipari Kft. 7400 Kaposvár, Vöröstelki u. 1/A 

- Somogyút Kft. 7545 Nagykorpád Kossuth u.23.   

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 

ajánlati felhívás elkészítésére és az ajánlattevők részére 

történő megküldésére. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

H) Tájékoztatók, észrevételek, hozzászólások 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

- Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy az iskolai mosdók és WC-k, lépcső felújítása 

megtörtént. A felső és alsó szinten a csapok a lámpák a WC-k, az ajtók nagy része 

használható. A felső fiú WC ajtaját még nem sikerült teljesen rendbe tenni, mert teljesen le 

volt szakadva.  

 

Beszéltem a KLIK vagyonkezelésért felelős osztályvezetőjével és azt a tájékoztatást kaptam, 

hogy ők ezekről a hibákról az intézménytől semmilyen jelzést nem kaptak. Megállapodtunk 

abban, ha hibát tapasztalok személyesen fogom írásban jelezni, és kérni ezen hibák javítását. 

A problémákat nem takargatni kell, hanem közösen meg kell oldani. Nagyságrendileg ez a 

felújítás 200.000 forint körüli összegbe került. 

 

- Aljegyzői álláshelyet pályáztatott a képviselő-testület. Az álláshely betöltése polgármesteri 

hatáskör, a jegyző javaslatára a polgármester bízza meg az aljegyzőt. Tájékoztatom a 
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képviselő-testületet, hogy az aljegyzői állásra megfelelő pályázat nem érkezett, ezért az 

aljegyzői állás nem került betöltésre.  

Tájékoztatom a képviselő-testületet arról is, hogy a jogszabály megváltozott, a 10.000 fő alatti 

településeken aljegyző alkalmazása nem kötelező. Jegyző úrral tartott egyeztetés után úgy 

döntöttem, hogy aljegyzői álláshelyet nem hirdetek, ugyanis a jelenleg meglévő 

köztisztviselői állomány szakmai tudása és létszáma elégséges ahhoz, hogy a hivatal továbbra 

is jó színvonalon működjön. Kérem a képviselő-testület ezt a döntésemet vegye tudomásul. 

 

A képviselő-testület a polgármester tájékoztatását tudomásul vette. 

 

- Megkeresett a NuovaEnergia Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Kft képviselője, aki 

vízmegtakarításra adott árajánlatot. Elmondta, hogy vízcsapokhoz kell csatlakoztatni az un. 

ÖkoPerlátorokat, amelyek a vizet levegővel dúsítják, ezáltal a vízfogyasztás jelentősen 

csökkel. Ezzel kb. a vízfogyasztás 20%-os megtakarítása érhető el egy évben. 

 

A konyhán az alapszolgáltatási központnál, a gyerekházban, a művelődési házban valamint a 

polgármesteri hivatalban, ha minden csapra felszerelnénk ezt a szerkezetet nettó 142.340 

forintba kerülne. Az éves várható megtakarítás nettó 360.000 Ft lenne.  

 

Benke József alpolgármester 

Úgy tudom ezeknek a berendezéseknek a vízkővel problémájuk van. 

 

Karsai József polgármester 

Karban kell tartani őket, van hozzá egy vízkőtlenítő szerkezet ez is bent van az árban. 

 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy rendeljük meg az ÖkoPerlátorokat az árajánlatban 

részletezettek szerint a NuovaEnergia Környezetvédelmi és Energiahatékonysági Kft.-től. Aki 

ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

50/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megrendeli a NuovaEnergia Környezetvédelmi és 

Energiahatékonysági Kft.-től (1077 Budapest, Jósika utca 

26.)  a jegyzőkönyv mellékletét képező árajánlatban 

részletezett ÖkoPerlátorokat 142.340 Ft+Áfa összegért. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

- Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Sport utcai telkeknél a napelem park nem valósul 

meg, mert a pályázati kiírás úgy született meg, hogy nem lehet értékesíteni a napelem parkban 

megtermelt energiát. Csak annyit lehet termelni amennyit felhasználunk. Az előzetes 

számítások szerint nem érjük el azt a mennyiséget, amelyet minimum megtermelhet a 

napelem park. 
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- A Sport utcai telkek megművelésére vannak érdeklődők. Jegyző úrral egyeztetve javaslom, 

hogy egy évre adjuk bérbe ezeket a területeket. Szeretném tudni a képviselő-testület 

véleményét erről, illetve meg kellene határozni a bérleti díjat is. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az önkormányzat ezekre a területekre támogatást nem tud igényelni? 

 

Karsai József polgármester 

Nem, mert ezek művelés alól kivett területek, ezek után földalapú támogatást nem lehet 

igényelni. 

Pintér Gergő képviselő 

Mekkora ez a terület? 

 

Karsai József polgármester 

7 HA körül van. Javaslom, hogy hektáronként min. 10.000 Ft-ért adjuk ki ezt a területet. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a Sport utca mögötti hrsz.: 121/2-121/30 telkeket hektáronként min. 

10.000 Ft-ért kiadjuk, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2016.(III.31.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkút hrsz.: 121/2-121/30 Sport utca mögött lévő 

telkeket hektáronként min. 10.000 Ft-ért kiadja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 

ajánlati felhívás elkészítésére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

- Pintér Gergő képviselő 

A szelektív hulladékgyűjtés a lakosság körében már működik, szeretném megkérdezni, hogy a 

vállalkozóknál ez hogyan alakul? Szükség lesz-e a szelektív járdaszigetek fenntartására? 

Úgy tudom, hogy újra indul a járdaépítés, szeretném megkérdezni melyik utcákat érinti? A 

Rákóczi utca aszfaltozása mikor kezdődik? 

 

Karsai József polgármester 

A kék kukákból a közületektől is ingyenesen elszállítják a szelektív hulladékot, viszont 

ingyenesen a közületek számára nem tudnak kék kukát biztosítani. Ha a közület szelektíven 

szeretné a hulladékot gyűjteni saját magának kell megvásárolni a szabvány méretű kék kukát. 

Lehetőség lesz a kék kukák bérlésére is a szolgáltatótól, 120 literes 400 Ft+Áfa/hó, 240 literes 

500 Ft+Áfa/hó, 1100 literes konténer 2.000 Ft+Áfa/hó összegért bérelhető. Ami ehhez 

szükséges, hogy a szolgáltatóval módosítani kell a közszolgáltatási szerződést. 
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A szelektív járdaszigetekről a rácsos hulladékgyűjtőket el fogom szállíttatni 

Jelen pillanatban a Körmendi utca északi felén folytatjuk a járda építést, azután az ütemterv 

szerint haladunk tovább, ameddig a pályázati pénzünk elég lesz. 

A Rákóczi utca aszfaltozása reményeim szerint április végére elkészül. 

 

 

- Rózsa János  képviselő 

Szeretném megkérdezni, hogy pályázik-e a város futballcsapata a 30 milliós pályafelújításra? 

A futballpályánál az elhasználódott széksorokat jó lenne kicserélni, a pálya világítását 

megoldani. 

Az utca névtáblák javításra, pótlásra szorulnak. 

Szóvá tették, hogy a képviselők nem mindig beszélnek helyesen, megfelelő artikulációval, 

néha nem lehet hallani amit mondanak. Az orvosi rendelő helyszínéről lakossági felmérő 

kérdőíveket kellene kitöltetni, vagy a képviselőknek személyesen meg kellene kérdezni az 

embereket. A rendelő terveiről a mérnök úr adhatna a Kadarkút tévében egy ismertetőt. A TV 

közvetítés díja nőtt, de nem érzékelem azt a többlet időt amennyivel többet fizetünk érte. 

 

Karsai József polgármester 

A 30 milliós futballpálya felújításra nem pályázunk, mert 30%-os önrésze van a pályázatnak, 

amire nincs meg a fedezet. 

Az utcanév táblák pótlására, felújítására kérek árajánlatot. 

Az orvosi rendelővel kapcsolatban megjelent egy területi lehatárolást biztosító melléklet, 

melyben az áll, hogy a TOP 4.1.2 pályázatra Somogy megyében min 10 millió max. 60 millió 

forintra lehet pályázni. Ettől kezdve az orvosi rendelő kérdése eldőlt. A régi orvosi rendelő 

lesz felújítva a mérnök úr által felvázolt csökkentett tartalommal a korábban ismertetett „A” 

változatban. 

A Somogy TV ezért az összegért vállalta a közvetítést, ha lesznek nagyobb rendezvények a 

városban akkor azt közvetíteni fogják. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Jogos a felvetés az elhasználódott széksorok cseréjével kapcsolatban, kérném is a 

polgármester úr segítségét a széksorok cseréjében. A pálya világításához a reflektorok 

felkerültek ill. a világítás szerelése folyamatban van. Amihez segítséget kérünk az a pálya 

öntözése. 

 

- Erdős Sándor János  képviselő 

A Fő utca végén a szennyvízszag kérdése rendeződött-e, történt-e valami előre lépés az 

ügyben? 

 

Karsai József polgármester 

A kivitelező a filtert ki fogja cserélni április végére ígérték. Szakértők megállapították, hogy a 

kivitelezés a terveknek megfelelően készült, reméljük a filter cseréje megoldja a problémát. 

 

- Benke József alpolgármester 

A Rákóczi utcai iskolánál a csatorna tönkrement, néhol a cserép lecsúszott a tetőről, meg kell 

csináltatni, mert ázik az épület. 
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Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület,  nyilvános ülését 16
30  

órakor 

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


